



ARCELIEN

COLLECTION
D'ŒUVRES
POUR
COR
DIRIGÉE PAR
**PASCAL
PROUST**



Camille LEROY

« **LE LOIRET** »

Valse facile pour Cor et Piano



EDITIONS
COMBRE

Camille LEROY

Camille LEROY est né le 30 novembre 1949 à Cerdon-du-Loiret. Il fait ses études secondaires et musicales à Orléans puis entre au C.N.S.M. de Paris où il obtient en 1972 un 1^{er} Prix de cor, un 1^{er} Prix de musique de chambre et une 1^{ère} Médaille de solfège. Il étudie ensuite l'harmonie et le contrepoint dans les classes de Henri Challan et Michel Meynaud.

Il obtient son C.A. pour l'enseignement du cor en 1982. Actuellement, il est cor solo des Concerts Padeloup et de la Musique des Gardiens de la Paix de Paris.

Camille Leroy was born on 30 November 1949 at Cerdon-du-Loiret in France. He completed his schooling in Orléans, where he took his first music lessons before taking up a place at the Paris Conservatoire where he took the first prizes in French horn, chamber music and a top medal in theory in 1972. He continued his studies in the harmony and counterpoint classes of Henri Challan and Michel Meynaud.

He gained his teaching diploma in the French horn in 1982 and is now solo horn player with the Concerts Padeloup as well as the national military band, the Musique des Gardiens de la Paix de Paris.

ISMN M-2303-5981-8



9 790230 359818